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Besvarelse af spørgsmål 7 ad L 10 stillet af Erhvervsudvalget efter 
ønske fra Yildiz Akdogan (S) den 18. november 2009.

Spørgsmål 7:
Vil ministeren sikre en repræsentation/mangfoldighed med hensyn til 
sammensætningen af Danmarks Vækstråd, således at f.eks. organisatio-
ner, der beskæftiger sig med morgendagens teknologier og it- og tele-
kommunikation, får plads i Vækstrådet?

Svar:
Jeg synes, det er vigtigt, at innovative og videnintensive brancher er re-
præsenteret i Danmarks Vækstråd. Det, mener jeg, også er tilfældet i dag 
både i kraft af erhvervsorganisationernes deltagelse i rådet og i kraft af de 
medlemmer, som jeg personligt har udpeget som fx koncernchef Tom 
Knutzen, Danisco A/S og adm. direktør Merete Søby, Hitachi Data Sy-
stems A/S, der også er medlem af IT-Branchen.

Det fremgår således af høringsnotatet, at repræsentanter fra videnerhverv 
og videninstitutioner sikres repræsentation i rådet ved, at de medlemmer, 
som økonomi- og erhvervsministeren udpeger, vil være ”fremtrædende 
erhvervsfolk og repræsentanter for videninstitutioner”. 

For at tydeliggøre at de innovative og videnintensive brancher sikres re-
præsentation i Danmarks Vækstråd fremadrettet, vil jeg foreslå, at der 
sker en formalisering af den praksis, der blev indført med udpegningen af 
medlemmer til Danmarks Vækstråd i 2006, nemlig at mindst én af de af 
ministeren udpegede medlemmer skal dække over videnstunge brancher. 

Dette vil derfor blive indskrevet i den bekendtgørelse, der skal udstedes i 
forlængelse af lovens vedtagelse. 
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